
Protokół Nr VII/2007 
z sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 27 kwietnia 2007 roku 
 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Mysiara. 
Powitał radnych, pracowników, sołtysów oraz gości Panią Annę Sytek z Wydziału 
Zdrowia Starostwa Powiatowego oraz Pana Roberta Orzeszko  lekarza z Onkologii w 
Kielacach. 
Stwierdził iż obecnych jest 13 radnych co stanowi odpowiednie quorum do 
podejmowania prawomocnych uchwał. 
Na sekretarza obrad zaproponował radnego Tadeusza Stycznia. 
Głosowanie 
12 głosów – za  
1 głos – wstrzymujący się 
Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad? 
Pan Burmistrz 
- zgłosił następujące wnioski do porządku obrad: 
3 uchwały intencyjne w sprawie biegania się o środki z RPO na: 

1) budowę basenu 
2) budowę dróg 
3) budowę zbiornika retencyjnego 
oraz 
- zmiany w Planie Rozwoju Lokalnego, 
- zmiany w Programie Przeciwdziałania Alkoholizmowi 

głosowanie 
12 głosów – za 
Pan Przewodniczący odczytał proponowany porządek obrad wraz z przyjętymi 
wnioskami. (w załączeniu do protokołu). 
Ad. 2 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
Głosowanie 
13 głosów – za 
Następnie Pan Burmistrz i Przewodniczący Rady wręczyli nagrody dla laureatów w 
Konkursie Plastycznym pt. „Dzwonię po pomoc pod nr 112” w różnych grupach 
wiekowych oraz osób ze ŚDS. 
 
I miejsce – Jerzy Pardała 
Wyróżnienia 

1) Aneta król 
2) Łukasz Kulesza 
3) Katarzyna Szczerba 

 
gr 6 – 9 lat 
I  miejsce Agnieszka Mucha 
II  miejsce Artur Sikora 
III miejsce Robert Zawisza 



gr 9 – 13 lat 
 
I miejsce Dominika Lech 
II miejsce Artur Bardiasz 
III  Agnieszka Lech 
 
gr 13 – 16 lat 
 
I  miejsce Karolina Barczyk 
II  miejsce Milena Kwiecień 
III  miejsce Tomasz Zapalski 
 
Pan Burmistrz podziękował młodzieży za udział i zaangażowanie w przygotowaniu 
prac. 
Pan R.Orzeszko 
- omówił Program profilaktyki raka piersi, zaproszenia na badania mammograficzne są 
sukcesywnie wysyłane do kobiet w wieku 50 – 69 lat. Program jest bezpłatny chcemy 
dotrzeć do jak największej grupy kobiet wiejskich. Zwrócił się do Burmistrza o 
organizowanie grupowych wyjazdów wtedy jest szansa, że większa grupa kobiet 
dotrze na badania. 
II Program dotyczy raka szyjki macicy, tutaj już indywidualnie trzeba się zgłaszać na 
wykonanie badania cytologicznego w najbliższych poradniach  ginekologicznych. 
Pozostawił ulotki informacyjne do rozpropagowania przedstawionych programów. 
Kontakt w celu zdobycia bliższych informacji w Urzędzie z p. Anną Skiba a w 
wydziale Zdrowia w Starostwie z p. Anną Sytek. 
Pan Burmistrz podziękował za przedstawienie programu i poinformował iż dołoży 
wszelkich starań aby jak najwięcej kobiet skorzystało z badań. 
Ad. 3 
Pan Burmistrz 
- przedstawił informację o pracy za okres od ostatniej sesji. 
Ad. 4 
Radny T.Styczeń 
- w Krzcięcicach k/Górnikowskiego na zakręcie jest duża wyrwa, stwarza zagrożenie 
na drodze, 
- przypominam o oznakowaniu Wojciechowic i ścince poboczy. 
Radny M.Gliwiński 
- proszę zwrócić uwagę obcokrajowcom handlującym w sobotę do pozostawiania po 
sobie porządku. 
Radny W.Tabor 
- na jakim etapie jest wykonanie tablic dla Piły, 
- kiedy będą prace na drogach dojazdowych do pól w Gniewięcinie i Pile? 
- kiedy będą naprawiane ubytki w drogach powiatowych? 
- wyciąć zakrzaczenia na zakrętach przy powiatowej k/Pawlik, 
- czy była reklamacja zawężenia drogi k/Górnikowskiego? 
Radny Z.Sobota 



- sołtysi proszą aby mogli zgłaszać wnioski w punkcie interpelacji aby nie czekać do 
końca sesji, 
- naprawić dziury w drodze w Borszowicach. 
Radny Z.Konieczny 
- ponowił prośbę o ustawienie koszy na przystankach, 
- przyspieszyć wywóz kruszywa na drogi. 
Radny J.Sroka 
- kiedy będą dokończone drogi dojazdowe do pół w Swaryszowie? 
Radny J.Strzelec 
- dowieźć kruszywo na drogi powiatowe, 
- czy jest możliwość przedłużenia wodociągu Przełaj – Mstyczów do p. Capek Jerzy 
ok. 280 mb, jaki to byłby koszt? 
- dowieźć kamień na drogi do pól od Paweł Nowak w stronę Karczowic, mieszkańcy 
rozrównają we własnym zakresie. 
Radny Z.Adamski 
- wyrównać dziury na ul. Polnej, Kielecka zakręt Wodzisławskiej wyrwane pobocze. 
Radny J.Wiencek 
- poprosił o informację w gazecie na temat kolektorów słonecznych. 
Pan Burmistrz 
- obszerna informacja już była w gazecie. 
Pan Z.Gładki 
- droga powiatowa Pawłowice od Rynku w stronę Łowinii i Zagaje na stawach rośnie 
wiklina brak widoczności, prośba o poszerzenie wycinki aby poprawić widoczność, 
- zgłosił remont cząstkowy dróg gminnych. 
Ad. 5 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła uchwałę w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania budżetu gminy 
za rok 2006, odczytała uchwałę RIO w Kielcach w sprawie opinii o sprawozdaniu z 
wykonania budżetu za 2006 rok – opinia pozytywna. 
Głosowanie 
15 głosów – za                   uchwała Nr VII/65/2007 
Ad. 6 
Radny W.Tabor 
- odczytał opinię Komisji Rewizyjnej o sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 
2006 rok oraz wniosek Komisji o udzieleniu absolutorim Burmistrzowi Sędziszowa za 
rok 2006. 
Pani Skarbnik 
- odczytała opinię RIO o wniosku Komisji Rewizyjnej. 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie udzielania absolutorium Burmistrzowi Sędziszowa za 
2006 rok. 
Głosowanie 
15 głosów – za                uchwała Nr VII/66/2007 
Pan Burmistrz 
- podziękował Radzie Miejskiej za udzielenie absolutorium. 
Ad. 7 



Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie powołania Rady Społecznej MGOZ w Sędziszowie w 
składzie: 

1) Przewodniczący - Burmistrz Wacław Szarek 
2) Przedstawiciel Wojewody – Ryszard Osiński 
3) Członkowie wyłonieni przez Radę Miejską: 

- Tadeusz Styczeń 
- Adam Mysiara 
- Wójcik Bożena 
- Gliwiński Mariusz 
- Zdzisław Konieczny 

Głosowanie 
12 głosów – za 
1 głos – przeciw                   uchwała Nr VII/67/2007 
Ad. 8 
Pani Sekretarz 
- przedstawiła uchwałę w sprawie ustalenia Regulaminu Funduszu Zdrowotnego dla 
nauczycieli jednostek organizacyjnych prowadzonych przez gminę Sędziszów. 
Głosowanie 
15 głosów – za                     uchwała Nr VII/68/2007 
Radny J.Strzelec 
- czy Regulamin dotyczy wszystkich pracowników oświatowych? 
Pani A.Skiba 
- tylko nauczycieli w szkołach i przedszkolu. 
Ad. 9 
Pani H.Barska 
- odczytała uchwałę w sprawie zniesienia współwłasności nieruchomości zabudowanej 
przy ul. Klonowej. 
Głosowanie 
15 głosów – za                   uchwała Nr VII/69/2007 
Ad. 10 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie przekazania majątku dla ZUK – sieć wodociągowa 
działki przy ul. Leśnej. 
Głosowanie 
15 głosów – za                  uchwała Nr VII/70/2007 
Ad. 11 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił uchwałę w sprawie uchylenia uchwały Nr VI/53/2007 w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie 
sołectw. 
Głosowanie 
15 głosów – za                  uchwała Nr VII/71/2007 
Pan N.Jawor 
- zapytał czy osoby które zgłaszały wnioski do Planu muszą przychodzić? 
Pani Sekretarz 



- powinny przychodzić aby sprawdzić czy ich wnioski zostały uwzględnione. 
Ad. 12 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła uchwały w sprawie zmian w budżecie na rok 2007: 

1) dotyczy przeniesienia środków  z tyt. wpływu za sprzedaż alkoholu nie 
wykorzystanych w roku ubiegłym w kwocie 32 296zł, 

      głosowanie 
      15 głosów – za              uchwała Nr VII/72/2007 
2) dotyczy wpłaty darowizny dla LO i Gimnazjum z BS w Sędziszowie 
      głosowanie 
     15 głosów – za             uchwała Nr VII/73/2007 
3) dotyczy przeniesień środków w dziale Transport, Gospodarce Komunalnej. 
      Głosowanie 
      14 głosów – za            uchwała Nr VII/74/2007 
4) dotyczy przeniesienia środków w budżecie, zwiększenia kredytu na wydatki 

inwestycyjne. 
      Głosowanie 

           15 głosów – za            uchwała Nr VII/75/2007 
Ad. 13 
Pan Burmistrz 
- przedstawił uchwały intencyjne w sprawach: 
1) ubiegania się Gminy Sędziszów o środki w ramach Regionalnego Programu 
Operacyjnego Woj. Świętokrzyskiego na lata 2007 – 2013 na realizację zadania p.n. 
„Budowa kompleksu sportowo – rehabilitacyjno – edukacyjnego w Sędziszowie” 
głosowanie 
15 głosów – za                    uchwała Nr VII/76/2007 
2) w sprawie ubiegania się gminy Sędziszów o środki w ramach RPO Woj. 
Świętokrzyskiego na lata 2007 – 2013 na realizację zadania p.n. „Budowa i 
przebudowa dróg gminnych szansą na rozwój gospodarczy oraz poprawę 
atrakcyjności turystycznej gminy Sędziszów” 
głosowanie 
15 głosów – za                    uchwała Nr VII/77/2007 
3) w sprawie ubiegania się gminy Sędziszów w ramach RPO na lata 2007 – 2013 na 
zadanie „Budowa zbiornika retencyjno – rekreacyjnego przy ul. Sportowej” 
głosowanie  
15 głosów – za                 uchwała Nr VII/78/2007 
Ad. 14 
Pan K.Chmaruk 
- przedstawił uchwałę w sprawie zmian w Planie Rozwoju Lokalnego Gminy 
Sędziszów na lata 2004 – 2013. 
Głosowanie 
15 głosów – za               uchwała Nr VII/79/2007 
Ad. 15 
Pani Sekretarz 



- przedstawiła uchwałę w sprawie zmian w Programie Przeciwdziałania 
Alkoholizmowi na rok 2007 – przeznaczenie kwoty 20 000zł na monitoring Bazy 
TKR. 
Głosowanie 
15 głosów – za                  uchwała Nr VII/80/2007 
Ad. 16 
Wolne wnioski i dyskusja. 
Pan Przewodniczący 
- odczytał informację o złożeniu oświadczeń lustracyjnych przez osoby zobowiązane 
do ich złożenia. 
- pismo Starostwa Powiatowego informujące o trudnej sytuacji szpitala w Jędrzejowie 
oraz propozycja przystąpienia Gminy do samorządowej spółki prawa handlowego. 
Rada podjęła decyzję negatywną. 
Pani Sekretarz 
- władze Powiatu uważają, że szpital jest i ma być, do rozwiązania pozostaje wybór 
formy jego prowadzenia aby nie generował długów. Na dziś zadłużenie wynosi 14mln 
które spłaca Starostwo. Do dyspozycji jest 175 łóżek a obłożenie wynosi 66% i 
dlatego brakuje środków bo nie wypracowują punktów. Starosta proponuje 4 formy 
prowadzenia szpitala do wyboru. 
Pan Przewodniczący 
- ZDP w Jędrzejowie ponownie zwraca się o przejęcie ul. Wodzisławskiej jako drogi 
gminnej. 
Pan Burmistrz 
- Starostwo otrzymuje subwencję w zależności od ilości km dróg powiatowych, my w 
br dołożyliśmy 700 000zł do dróg powiatowych, jeśli przejmiemy tą drogę to musimy 
robić ją sami. W Wojewódzkim Planie Zagospodarowania jest ona ujęta jako droga 
główna – ekspresowa z wiaduktem. 
Radny J.Strzelec 
- zapytał czy Starosta wie że są takie plany wobec tej drogi? 
Pan Burmistrz 
- tak wie. 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie pozostawienie tej drogi jako powiatowej. 
Głosowanie 
15 głosów – za 
- pismo w sprawie zmian przepisów prawa o wykorzystaniu środków unijnych na lata 
2007 – 2013. 
Pan Burmistrz 
- będzie duży poślizg w wykorzystywaniu tych środków. Na Województwo 
Świętokrzyskie ok. 35 mld euro z tego na powiaty i gminy 725mln euro na 7 lat, na 
całe województwo może być ok. 500mln euro. 
Radny W.Tabor 
- jeśli chodzi o informacje w sprawie kolektorów słonecznych to został wybrany 
Prezes Związku i deklaruje przyjazd na sesję celem wyjaśnienia niejasności. 
Pan N.Jawor 



- zgłaszałem wniosek aby Gmina wystąpiła do Agencji  o 1ha gruntu na drogę od 
Zapusty do Boleścic, 
- apelowałem o pomoc mieszkańcom bloku popegeorowskiego w Boleścicach w 7 
rodzinach jest bardzo trudna sytuacja, z OPS na zasiłki są małe środki, Agencja 
powinna przekazać pomoc swoim byłym pracownikom. 
Pan P.Blin 
- byłem w Jędrzejowie w sprawie ustalenia trasy BUS-a , bardzo długo każą czekać na 
odpowiedź, 
- poprosił aby ZUK uporządkował działkę wiejską. 
Radny Z.Sobota 
- sprawa wysypiska, poprosił o wyrównanie terenu aby znów nie zaczęło powstawać, 
- czy będzie robiona droga do pół w Zielonkach? 
Ad. 17 
Odpowiedzi na interpelacje dla: 
M.Gliwiński – Komendant na sobotę daje policjantów celem przypilnowania i 
egzekucję porządków od handlujących, 
W.Tabor – drogi dojazdowe Piła – Gniewięcin to bardzo duże zadanie inwestycyjne 
musimy zdecydować jak to zrobić, 
- wycinka zakrzaczeń rozpocznie się w maju, 
- ubytki w drogach powiatowych również będą robione w maju. 
Z.Sobota – wnioski zgłaszane przez sołtysów nie mogą być w punkcie interpelacji 
radnych, tak mówi przepis, 
- w Borszowicach sprawdzimy gdzie są dziury do wyrównania. 
Z.Konieczny – na dziś nie będziemy ustawiać koszy na przystankach bo nie ma kto 
sprzątać, 
- kruszywo zaczynamy wywozić. 
J.Sroka – rozeznamy możliwość poprawy dróg do pól. 
J.Strzelec – ZDP stwierdził że limit na cząstkowe remonty dróg został wyczerpany, 
będziemy naciskać aby coś z tym zrobiono, proponuje wysyłać pisma z podpisami 
mieszkańców jaka jest katastrofa na drogach, 
- wyliczymy jakie będą koszty podłączenia do wodociągu. 
N.Jawor – nie wystąpiliśmy jeszcze do Agencji o przekazanie gruntu, czy chodzi tylko 
o to aby on był nasz. 
- było spotkanie z mieszkańcami bloku w Boleścicach przy udziale OPS ustaliliśmy, 
że każdy indywidualnie wystąpi o pomoc do OPS z tym że te wszystkie środki będą na 
remont dachu, z naszej strony deklarujemy dla nich również pomoc prawną. Na dziś 
Agencja nie ma podstaw prawnych aby pomóc tym ludziom, nie dopilnowano tego 
przy przejmowaniu. 
P. Blin – najpierw musimy zadbać o porządek na naszych terenach a dopiero możemy 
myśleć o wiejskim, 
Pani Sekretarz 
- sprawa kursu BUS jeszcze nie jest rozstrzygnięta, jest kurs Borszowice przez 
Sosnowiec, zgłosiłam wnioski o 5 kursów, pracownik komunikacji ni zmusi 
prywatnych przewoźników do uruchomienia kursu. Powiedzieli że przyjadą na miejsce 
i dopiero dadzą odpowiedź. Na dziś uruchomiono 4 ze zgłoszonych kursów, pozostał 
do rozstrzygnięcia Sosnowiec. 



- z zebrań wiejskich przekazałam do ZDP 50 wniosków – odchwaszczania będą robić, 
na przepusty nie ma pieniędzy. ( maja będzie Komisja Ruchu Drogowego znaki które 
zaakceptuję będą robione. Jeśli chodzi o ronda to widzą możliwość tylko k/CPN. 
Pan K.Chmaruk 
- na moje interpelacje z 27 grudnia otrzymałem odpowiedź że ich realizacja jest 
uzależniona od możliwości finansowych i budżetu, faktem jest że budżet jest 
mniejszy. Oni obrażają się jeśli zgłaszamy interpelacje. 
Radny J.Strzelec 
- czy pańską wypowiedź można umieścić w prasie? 
Pan K.Chmaruk 
- mówiłem o zastoiskach wody k/CPN, odpowiedzieli że tego nie zrobią a gdzie oni 
byli przy odbiorze że nie uwzględniono odprowadzenia wody. Proponuję zaprosić 
Starostę i Dyr. ZDP. 
Z sali głosy aby nie zapraszać. 
Radny J.Strzelec 
- jeśli twierdzicie aby nie zapraszać Starosty i Dyrektora to po co zgłaszać interpelacje, 
wykreślić interpelacje tych radnych  którzy byli przeciwko. 
Zgłaszam formalny wniosek o zaproszenie na sesję Starosty i Dyrektora ZDP. 
Głosowanie 
15 głosów - za 
Pan Burmistrz 
Z.Sobota – wysypisko w Borszowicach postaramy się wyrównać, 
Pan Przewodniczący poinformował że interpelacje zgłaszają tylko radni, sołtysi mogą 
zgłaszać sprawy do radnego aby je zgłosił. 
T.Styczeń – część tablic będzie zamontowana w maju natomist w stronę 
Wojciechowic jest wpisana Łowinia i nie muszą być wpisywane kolejne 
miejscowości. 
Ad. 18 
Pan Przewodniczący zamknął obrady VII sesji Rady Miejskiej kadencji 2006-2010. 
 
                                               Na tym protokół zakończono 
 
Protokołował                             Sekretarz                                 Przewodniczył 
 
 


